
 
København, den 18. marts 2025 

Referat fra formødet d. 17. marts 2025 
 
1. Valg af dirigent 

Kim blev valg til dirigent. 
Det blev konstateret at generalforsamlingen var varslet i.h.t vedtægterne. 

 
2. Formandens beretning ved Kim Almlev 
 
Formanden bød de fremmødte 16 deltagere velkommen.  
 
 
Bestyrelsen kan konstatere, at rejse lysten efter Corona tiden er kommet tilbage. 
 
Dog må vi konstatere at vi har haft det svært med at ramme rigtigt, når det gælder forårsture som alle har 
måtte aflyses grundet manglende tilslutning. 
 
Bedre går det når vi ser på jule og skiture. 
 
I 2024 lykkedes det at sende en gruppe på 15 personer, på en Juletur til Napoli og omegn. 
En tur fyldt med kultur og meget andet. 
 
Skifolket er lige hjemvendt fra en skitur i Sestriere - Italien. 
I alt 22 deltagere hvoraf 5 var børn i alderen fra 2 til 14 år. 
 
Efter mange måneders arbejde og justeringer mv. er det lykkedes os at få udarbejdet et program for turen 
til Japan, et program som, som altid er tilpasset rejsefondens ønsker, nemlig at deltagerne blot skal møde 
op til den planlagte rejse og lade sig føre afsted under hele rejsen, nyde alle rejsens oplevelser og være 
sammen i et godt selskab. 
 
I oktober, d. 23. okt. til 07. nov. 2025 sender rejsefonden en gruppe på 16 personer til Japan, med et 
omfattende rejseprogram i baglommen, et rejseprogram som vi er helt sikre på, vil give deltagerne en 
oplevelse af de få, med hjem efter 16 dage. 
    
Vi skal jo se fremad hele tiden for at finde nye rejser  mål 
 
Bestyrelsen arbejder på følgende rejsemål. 

Nye Aktiviteter/rejser i 2026 - 27 
 
Tour de ski: 2026 
Italien igen – dog ikke i de områder hvor der er vinter OL 
Alternativt en tur til Østrig  Wagrain - Isgel 
 
 
 
 
 

Kære medlemmer. 



Forårsture: 2026  
Vi arbejder på en tur til Marrakesh 
 
Juleture: 2026 – Wien (igen) 
 
Andre forslag er som altid meget velkommende 
 
Jeg kan oplyse at medlemstallet er på 10 passive og 118 aktive, hvilket er næsten det samme som sidste år 
 
Til slut vil jeg takke bestyrelsen for det gode og konstruktive samarbejde.  
 

Herefter blev formandens beretning blev godkendt. 
 
 
3. Regnskab for 2024. 
Blev gennemgået og godkendt. 

 
4. Fastsættelse af kontingent. 
Det nuværende foreslås  ændres til kr. 650.- 

 
5. Valg af bestyrelse. 
På valg er Birna og Ulrik 
Birna har ønsket at udtræde af bestyrelsen,  bestyrelsen foreslår Joost som blev valgt 
Ulrik ønsker at fortsætte,   han blev genvalgt. 

 
6. Valg af 2 suppleanter. 
Martin Dalby blev genvalgt 
 
7. Eventuelt. 

 
Jesper spurgte til om det ikke var rimeligt at rejseleder på de lange rejser fik en eller anden form for 
kompensation. 
Bestyrelsen har tidligere drøftet emnet og besluttet at der ikke generelt vil blive ydet et sådan tilskud. 
Ved særlige situationer vil der evt. blive ydet en passende kompensation. 
 
Der blev stillet følgende forslag til forårs- og juleture. 
  
Athen Grækenland – Juletur 
Budapest Ungarn– Juletur 
Krydstogt – Middelhavet  
Zagreb, Kroatien 
Ljubljana, Slovenien 
Istanbul, Tyrkiet 
Madrid, Spanien 
Harzen, Tyskland 
Toscana, Italien 
 
 
 
 
Formanden takkede forsamlingen og ønskede god sommer. 
 
 
Referent 
Kim Almlev 


